

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, SEPTEMBER 26, 2011 AT 5:45 P.M.

AGENDA

1. Question Period
2. Adoption of an agreement concerning the CSST – authorization for the UMQ to act on the City's behalf – authorization to automatically renew the said contract unless the City sends a notice of non-renewal
3. Pre-watermain sleeving project; inspections and repairs contract with SIMO
4. Adoption of First Amendment to Agreement with Canadian Pacific Railway (CPR) updating emergency protocols
5. Adjournment of the meeting

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 26 SEPTEMBRE 2011 À 17H45

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Adoption d'une entente concernant la CSST – autorisation pour l'UMQ d'agir au nom de la municipalité – autorisation de renouveler automatiquement ladite entente sauf si la municipalité envoie un avis de non-renouvellement
3. Projet de pre-gainage - inspections et réparations - contrat avec SIMO
4. Adoption du premier amendement avec le Chemin de fer Canadien Pacifique (CCP) mettant à jour les protocoles d'urgence
5. Ajournement de la séance

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
Greffier